

التعديلات المقترحة على النظام الأساسي لشركة دبي للاستثمار (ش.م.ع)

مواد النظام الأساسي قبل التعديل	مواد النظام الأساسي بعد التعديل
<u>المادة (1)</u> <u>التعريف</u>	
	<p>حوكمة الشركات: دليل الحوكمة الصادر بموجب قرار رئيس مجلس ادارة الهيئة رقم (3/ ر م) لسنة 2020، بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة، وأية قرارات قد تصدر بتعديله أو تحل محله.</p>
<u>المادة (19) (ب)</u> <u>ادارة الشركة</u>	
19-ب. يجب في جميع الأحوال أن يكون رئيس مجلس الإدارة وأغلبية أعضاء المجلس من مواطني الدولة. ويجب أن تكون أغلبية أعضاء مجلس الإدارة من الأعضاء المستقلين ممن يمتنعوا بخبرات عملية ومهارات فنية بما يعود بالمصلحة على الشركة.	19-ب. يجب في جميع الأحوال أن يكون رئيس مجلس الإدارة وأغلبية أعضاء المجلس من مواطني الدولة.
<u>المادة (20) (ب) و (د)</u> <u>العضوية بمجلس الادارة</u>	
20 ب. مع مراعاة احكام المواد 143 و 144 من القانون، لمجلس الإدارة أن يعين أعضاء في المراكز التي تخلو في أثناء السنة على أن يعرض هذا التعيين على الجمعية العمومية في أول إجتماع لها لإقرار تعيينهم أو تعيين غيرهم.	20-ب لمجلس الإدارة أن يعين أعضاء في المراكز التي تخلو في أثناء السنة على أن يعرض هذا التعيين على الجمعية العمومية في أول إجتماع لها لإقرار تعيينهم أو تعيين غيرهم.
20 . د . يعين المجلس امين سر مستقل عن ادارة الشركة ومن غير أعضاء المجلس وتحدد اختصاصاته ومكافأته بقرار من مجلس الإدارة. يحدد دليل الحوكمة مؤهلات أمين سر المجلس ومهامه.	
<u>المادة (23) (ج)</u> <u>انتخاب رئيس المجلس ونائبه</u>	
23. ج يحظر الجمع بين منصب رئيس مجلس إدارة الشركة ومنصب مدير الشركة و/أو العضو المنتدب، أو أي وظيفة تنفيذية أخرى بالشركة.	

المادة (25) (د) تمثيل الشركة	
<p>د.25 يجوز لرئيس مجلس الإدارة أن يفوض غيره من أعضاء مجلس الإدارة في بعض صلاحياته وفقاً لأحكام القانون. يحدد دليل الحوكمة مسؤوليات ومهام رئيس وأعضاء المجلس.</p>	<p>د.25 يجوز لرئيس مجلس الإدارة أن يفوض غيره من أعضاء مجلس الإدارة في بعض صلاحياته.</p>
المادة (26) مكان إجتماعات المجلس	
<p>يعقد مجلس الإدارة إجتماعاته في المركز الرئيسي للشركة أو في أي مكان آخر يوافق عليه أعضاء مجلس الإدارة . ويجوز أن تُعقد اجتماعات المجلس عن طريق وسائل الاتصال المسومة أو المرئية وفق الضوابط والشروط الصادرة عن الهيئة بهذا الشأن وتلك الواردة في دليل حوكمة الشركات.</p>	<p>يعقد مجلس الإدارة إجتماعاته في المركز الرئيسي للشركة أو في أي مكان آخر يوافق عليه أعضاء مجلس الإدارة .</p>
المادة (29) (د) قرارات التمرير	
<p>د.29 عدم اعتبار القرار بالتمرير اجتماعاً حيث يتعين الالتزام بالحد الأدنى لعدد اجتماعات مجلس الإدارة.</p>	
المادة (40) (أ) إجتماع الجمعية العمومية	
<p>40. أ تتعقد الجمعية العمومية للشركة بإمارة دبي، ويجوز عقد اجتماعات الجمعية العمومية باستخدام تقنية الاجتماع عن بُعد وفق الإجراءات والضوابط الصادرة عن الهيئة بهذا الشأن. ويكون لكل مساهم حق حضور الجمعية العمومية ويكون له من الأصوات ما يعادل عدد أسهمه، ويجوز لمن له حق حضور الجمعية العمومية أن ينيب عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة، أو العاملين بالشركة، أو شركة وساطة في الأوراق المالية أو العاملين بها بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة، ويجب ألا يكون الوكيل لعدد من المساهمين حائزاً بهذه الصفة على أكثر من (5%) من رأس مال الشركة المصدر، ويمثل ناقصي الأهلية وفاقديها النايبون عنهم قانوناً.</p>	<p>40. أ تتعقد الجمعية العمومية للشركة بإمارة دبي، ويكون لكل مساهم حق حضور إجتماعات الجمعية العمومية ويكون له من الأصوات ما يعادل عدد أسهمه، ويجوز لمن له حق حضور الجمعية العمومية أن ينيب عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة، ويجب ألا يكون الوكيل لعدد من المساهمين حائزاً بهذه الصفة على أكثر من (5%) من رأس مال الشركة المصدر مع مراعاة احكام دليل الحوكمة بخصوص متطلبات تمثيل المساهمين في الجمعية العمومية. ويمثل ناقصي الأهلية وفاقديها النايبون عنهم قانوناً.</p>

المادة (41)	
الإعلان عن الدعوة لإجتماع الجمعية العمومية	
توجه الدعوة إلى المساهمين لحضور اجتماعات الجمعية العمومية بموافقة الهيئة وترسل وفق طريقة الاخطار الصادرة بقرار من الهيئة من حين لآخر بكتب مسجلة أو من خلال وسائل التقنية الحديثة (التي تشمل لهذه الأغراض الرسائل القصيرة والبريد الإلكتروني إن وجد)، على الأقل واحد وعشرون 21 يوماً قبل الموعد المحدد للإجتماع. ويجب أن تتضمن الدعوة جدول الأعمال ومكان وتاريخ ووقت الاجتماع الأول (والاجتماع الثاني في حالة عدم اكتمال نصاب الاجتماع الأول). وترسل صورة من أوراق الدعوة إلى الهيئة والسلطة المختصة.	توجه الدعوة إلى المساهمين لحضور إجتماعات الجمعية العمومية بإعلان في صحيفتين يوميتين محليتين تصدران باللغة العربية وبكتب مسجلة أو من خلال إرسال رسائل نصية هاتفية والبريد الإلكتروني ان وجد، وذلك قبل الموعد المحدد للإجتماع بخمسة عشر يوماً على الأقل وذلك بعد الحصول على موافقة الهيئة، ويجب أن تتضمن الدعوة جدول أعمال ذلك الإجتماع وترسل صورة من أوراق الدعوة إلى الهيئة والسلطة المختصة.
المادة (42) (ب)	
الدعوة لإجتماع الجمعية العمومية	
42.ب يجوز للهيئة أو لمصدق الحسابات أو لمساهم أو أكثر يملكون (10%) من رأس مال الشركة على الأقل كحد أدنى ولأسباب جدية تقديم طلب لمجلس ادارة الشركة لعقد اجتماع الجمعية العمومية ويتعين على مجلس الإدارة في هذه الحالة دعوة الجمعية العمومية خلال خمسة أيام من تاريخ تقديم الطلب.	42.ب يجوز للهيئة أو لمصدق الحسابات أو لمساهم أو أكثر يملكون (20%) من رأس مال الشركة على الأقل كحد أدنى ولأسباب جدية تقديم طلب لمجلس ادارة الشركة لعقد الجمعية العمومية ويتعين على مجلس الإدارة في هذه الحالة دعوة الجمعية العمومية خلال خمسة أيام من تاريخ تقديم الطلب.
المادة (44) (أ)	
تسجيل حضور المساهمين لإجتماع الجمعية العمومية	
44.أ يسجل المساهمون الذين يرغبون في حضور إجتماع الجمعية العمومية أسماءهم في السجل الإلكتروني الذي تعده إدارة الشركة لهذا الغرض في مكان الإجتماع أو من خلال منصة إلكترونية مخصصة لذلك في حال انعقاد الاجتماع عن بُعد، قبل الوقت المحدد لإنعقاد ذلك الاجتماع بوقت كاف.	44.أ يسجل المساهمون الذين يرغبون في حضور إجتماع الجمعية العمومية أسماءهم في السجل الإلكتروني الذي تعده إدارة الشركة لهذا الغرض في مكان الإجتماع قبل الوقت المحدد لإنعقاد ذلك الإجتماع بوقت كاف.
المادة (47) (أ)	
رئاسة الجمعية العمومية وتدوين وقائع الإجتماع	
47.أ يرأس الجمعية العمومية رئيس مجلس إدارة الشركة وفي حالة غيابه يرأسها نائبه وفي حال غياب رئيس مجلس	47.أ يرأس الجمعية العمومية رئيس مجلس إدارة الشركة وفي حالة غيابه يرأسها نائبه وفي حال غيابها يرأسها أي

<p>الإدارة ونائبه، يرأس الجمعية العمومية أي عضو في مجلس الإدارة يُختير لذلك. إذا لم يستطع مجلس الإدارة اختيار عضو لرئاسة الجمعية العمومية، فيجب أن يتزأسها أي شخص تختاره الجمعية العمومية، كما تُعين الجمعية العمومية سكرتير للإجتماع، وإذا كانت الجمعية العمومية تبحث في أمر يتعلق برئيس الجمعية العمومية أيًا كان وجب أن تختار الجمعية العمومية من بين المساهمين من يتولى رئاسة الإجتماع خلال مناقشة هذا الأمر، ويعين الرئيس جامعاً للأصوات على أن تقر الجمعية العمومية تعيينه.</p>	<p>مساهم يختاره المساهمون لذلك، ويكون التصويت بأية وسيلة تحددها الجمعية العمومية، كما تعين الجمعية مقررًا للإجتماع، وإذا كانت الجمعية تبحث في أمر يتعلق برئيس الإجتماع أيًا كان وجب أن تختار الجمعية من بين المساهمين من يتولى رئاسة الإجتماع خلال مناقشة هذا الأمر، ويعين الرئيس جامعاً للأصوات على أن تقر الجمعية العمومية تعيينه.</p>
<p>المادة (48) طريقة التصويت في الجمعية العمومية</p>	
<p>يكون التصويت في الجمعية العمومية بالطريقة التي يعينها رئيس الجمعية العمومية إلا إذا قررت الجمعية العمومية طريقة معينة للتصويت، يجوز للمساهمين التصويت باستخدام آلية التصويت الإلكتروني، شريطة الالتزام بالضوابط والشروط وفقاً لأحكام القانون، والقرارات الصادرة عن الهيئة في دليل الحوكمة في هذا الشأن، و إذا تعلق الأمر بانتخاب أعضاء مجلس الإدارة أو بعزلهم أو بمساءلتهم أو بتعيينهم في الحالات التي يجوز فيها ذلك وفقاً لحكم المادة (21) من هذا النظام، فيجب إتباع طريقة التصويت السري التراكمي.</p>	<p>يكون التصويت في الجمعية العمومية بالطريقة التي يعينها رئيس الجمعية إلا إذا قررت الجمعية العمومية طريقة معينة للتصويت، و إذا تعلق الأمر بانتخاب أعضاء مجلس الإدارة أو بعزلهم أو بمساءلتهم أو بتعيينهم في الحالات التي يجوز فيها ذلك وفقاً لحكم المادة (21) من هذا النظام، فيجب إتباع طريقة التصويت السري التراكمي.</p>
<p>المادة (50) إصدار القرار الخاص</p>	
<p>يتعين على الجمعية العمومية إصدار قرار خاص في الحالات التالية وأيضاً كما هو مطلوب وفقاً لدليل الحوكمة:</p>	<p>يتعين على الجمعية العمومية إصدار قرار خاص في الحالات التالية:-</p>
<p>المادة (51) (ب) (2) إدراج بند بجدول أعمال إجتماع الجمعية العمومية</p>	
<p>51.ب.2 إدراج بند إضافي في جدول أعمال الجمعية العمومية وفق الضوابط الصادرة عن الهيئة بهذا الشأن وذلك بناء على طلب يقدم من الهيئة أو عدد من المساهمين يمثل (5%) من رأس مال الشركة على الأقل، ويجب على رئيس إجتماع الجمعية العمومية إدراج البند الإضافي قبل البدء في مناقشة جدول الأعمال أو</p>	<p>51.ب.2 إدراج بند إضافي في جدول أعمال الجمعية العمومية وفق الضوابط الصادرة عن الهيئة بهذا الشأن وذلك بناء على طلب يقدم من الهيئة أو عدد من المساهمين يمثل (10%) من رأس مال الشركة على الأقل، ويجب على رئيس إجتماع الجمعية العمومية إدراج البند الإضافي قبل البدء في مناقشة جدول الأعمال أو</p>

عرض الموضوع على الجمعية العمومية لتقرر إضافة البند الى جدول الأعمال من عدمه.	عرض الموضوع على الجمعية العمومية لتقرر إضافة البند الى جدول الأعمال من عدمه.
المادة (52) (ب) تعيين مدقق الحسابات	
52.ب 'يعين مدقق حسابات لمدة سنة قابلة للتجديد وعليه مراقبة حسابات السنة المالية التي عين لها على ألا تتجاوز مدة تجديده تعينه ست (6) سنوات متتالية وبشرط أن يتم تغيير الشريك المسؤول عن التدقيق في نهاية ثلاث سنوات مالية.'	52.ب 'يعين مدقق حسابات لمدة سنة قابلة للتجديد وعليه مراقبة حسابات السنة المالية التي عين لها على ألا تتجاوز مدة تجديده تعينه ثلاث سنوات متتالية.'
المادة (65) تحقيق الشركة لخسائر بلغت نصف رأسمالها	
إذا بلغت الخسائر المتراكمة للشركة نصف رأس مالها المصدر وجب على مجلس الإدارة خلال (30) ثلاثين يوماً من تاريخ الإفصاح للهيئة عن القوائم المالية الدورية أو السنوية دعوة الجمعية العمومية للانعقاد لإتخاذ قرار خاص بحل الشركة قبل الأجل المحدد لها أو إستمرارها في مباشرة نشاطها.	إذا بلغت خسائر الشركة نصف رأس مالها المصدر وجب على مجلس الإدارة خلال (30) ثلاثين يوماً من تاريخ الإفصاح للهيئة عن القوائم المالية الدورية أو السنوية دعوة الجمعية العمومية للانعقاد لإتخاذ قرار خاص بحل الشركة قبل الأجل المحدد لها أو إستمرارها في مباشرة نشاطها.
المادة (68) دليل الحوكمة	
يسري على الشركة قرار دليل الحوكمة ومعايير الإنضباط المؤسسي والقرارات المنفذة لأحكام قانون الشركات ، ويعتبر جزءاً لا يتجزأ من النظام الأساسي للشركة ومكملاً له.	يسري على الشركة قرار ضوابط الحوكمة ومعايير الإنضباط المؤسسي والقرارات المنفذة لأحكام قانون الشركات ، ويعتبر جزءاً لا يتجزأ من النظام الأساسي للشركة ومكملاً له.

Proposed Amendments to the Articles of Association of Dubai Investments PJSC

Article before amendment	Article with proposed amendments
<p><u>Article (1)</u> <u>Definitions</u></p>	
	<p>Governance Guide: The Chairman of Authority Board of Directors' Decision No. (3/Chairman) of 2020 Concerning Approval of Joint Stock Companies Governance Guide or any decisions amending or superseding it.</p>
<p><u>Article (19)(b)</u> <u>Management of the Company</u></p>	
<p>19.b In all cases, the chairman and a majority of members of the Board of Directors must be nationals of the United Arab Emirates.</p>	<p>19.b In all cases, the Chairman and a majority of members of the Board of Directors must be nationals of the United Arab Emirates. The majority of the Board of Directors shall be Independent who shall have the technical skills and experience required to serve the interests of the Company.</p>
<p><u>Article (20) (b) &(d)</u> <u>Membership of the Board</u></p>	
<p>20.b The Board of Directors may appoint a person to fill a vacancy, provided that such appointment shall be placed before the first annual general meeting following such appointment and such annual general meeting may resolve to approve such appointment or appoint others.</p>	<p>20.b Subject to the provisions of Articles 143 & 144 of the Law, the Board of Directors may appoint a person to fill a vacancy, provided that such appointment shall be placed before the first annual general meeting following such appointment and such annual general meeting may resolve to approve such appointment or appoint others.</p>
<p>20.d The Company shall have a secretary for the Board of Directors who is not a member of the Board of Directors.</p>	<p>20.d A Secretary of the Board of Directors independent of the Company's management shall be appointed by the Board, and such Secretary should not be a Director. The authorities and</p>

	remuneration of the Board Secretary shall be determined by a Board resolution. The governance Guide sets forth the qualifications and duties of the Board Secretary.
<u>Article (23) (c)</u> <u>Election of the Chairman Vice- Chairman of the Board</u>	
	23.c The Chairman of the Board shall not hold the position of company manager and/or Managing Director, or any other executive position in the Company.
<u>Article (25) (d)</u> <u>Company Representation</u>	
25.d The chairman of the Board of Directors may authorize other members of the board to exercise some powers thereof.	25.d The chairman of the Board of Directors may authorize other members of the board to exercise some powers thereof, in accordance with the provisions of the Law. The responsibilities and duties of the Chairman and Board members are set forth in the Governance Guide.
<u>Article (26)</u> <u>Place of the Board Meetings</u>	
The Board of Directors shall hold its meetings at the head office of the Company or any other place as agreed by the members of the Board of Directors.	The Board of Directors shall hold its meetings at the head office of the Company or at any other place the Board of Directors shall agree upon. The board meetings can be held through audio or video conferencing facilities as per the regulations and requirements issued by the Authority in this regard and those appearing in the Governance Guide.
<u>Article (29) (d)</u> <u>Resolutions by Circulation</u>	
	29.d Resolutions by circulation shall not be considered a meeting, hence the minimum number of meetings of the Board must be maintained.

Article (40) (a)
Meetings of the Shareholders

40.a Each General Meeting shall be held in the Emirate of Dubai. Every shareholder shall have the right to attend General Meetings of the shareholders and shall be entitled to a number of votes equal to the number of shares he holds. A shareholder may appoint a proxy, other than a member of the Board of Directors of the Company, to attend General Meetings. A proxy shall not in his capacity as a proxy represent more than five per centum (5%) of the share capital of the Company. Legally incapable persons and minors shall be represented by their legal representatives.

40.a Each General Meeting shall be held in the Emirate of Dubai. **General Meeting may be held using a virtual attendance technology in accordance with the procedures and controls issued by the Authority in this regard.** Every shareholder shall have the right to attend General Meetings of the shareholders and shall be entitled to a number of votes equal to the number of shares he holds. A shareholder may appoint a proxy, other than a member of the Board of Directors of the Company, **or employees of the Company, or securities brokerage company or its employees** to attend General Meetings. A proxy shall not in his capacity as a proxy represent more than five per centum (5%) of the share capital of the Company **subject to the provisions of the Governance Guide in respect of representing shareholders in General meetings.** Legally incapable persons and minors shall be represented by their legal representatives.

Article (41)
Announcement of the Invitation to the General Meeting

The invitation to the shareholders to attend a General Meeting shall be made by publishing an announcement in two daily newspapers issued in the Arabic language by registered mail or by SMS and e-mail, if any, at least fifteen days prior to the date of the meeting after obtaining SCA approval. The invitation shall include the agenda of the meeting, and a copy of the invitation shall be sent to SCA and the authority concerned.

Invitation to the shareholders to attend the General Meeting shall be **given upon the approval of the Authority and shall be sent in accordance with the notification method issued by a resolution from the Authority from time to time and by registered mail or through modern technological means (which for these purposes shall include SMS and email, if any), at least twenty one (21) days before the date set for the meeting.** The invitation shall contain the agenda, **place, date and time of the first meeting (and the second meeting in the event of absence of a quorum to validate the first meeting)** of the General Meeting. A copy of the invitation

	shall be sent to the Authority and to the Competent Authority.
<u>Article (42)(b)</u> <u>Invitation to the General Meeting</u>	
42.b The Authority, auditor or one or more of the shareholders owning 20% minimum of the Company's capital may, for serious reasons, submit a request to the Board of Directors to hold a General Meeting. The Board of Directors shall in such case invite the general assembly within five (5) days from the request submission date.	42.b The Authority, auditor or one or more of the shareholders owning <u>10%</u> minimum of the Company's capital may, for serious reasons, submit a request to the Board of Directors to hold a General Meeting. The Board of Directors shall in such case invite the general meeting within five (5) days from the request submission date.
<u>Article (44) (a)</u> <u>Taking Attendance of Shareholders at the General Meeting</u>	
44.a Shareholders wishing to attend the General Meeting should have their names registered in the electronic register prepared by the Company's management for this purpose, sufficient time before the date of the meeting.	44.a Shareholders wishing to attend the General Meeting should have their names registered in the electronic register prepared by the Company's management for this purpose, <u>or through an electronic platform prepared for this in the event of a virtual meeting</u> , in sufficient time before the date of the meeting.
<u>Article (47) (a)</u> <u>Chairmanship of the General Meeting and Recording the Minutes of Meetings</u>	
47.a The general assembly shall be presided over by the chairman of the Board of Directors or his deputy in case of his absence. In case the chairman and the deputy chairman are absent, the meeting shall be presided by any shareholder elected by other shareholders. Voting shall be made by any means as determined by the general assembly. The general assembly shall also appoint a reporter. If the general assembly is discussing a matter, whatsoever, relating to the chairman, then the general assembly shall elect a shareholder from among the shareholders to preside the	47.a The General Meeting shall be presided over by the chairman of the Company's Board of Directors and in his absence it shall be chaired by the Vice-Chairman or, <u>if both the Chairman and the Vice-Chairman are absent, any member of the Board of Directors so selected, shall chair the General Meeting.</u> If the Board of Directors fails to select a member to chair the General Meeting, it shall be chaired by <u>any person selected by the General Meeting.</u> The <u>General Meeting</u> shall also appoint a secretary for the meeting. If the General Meeting is discussing an issue concerning the chairman of the <u>General</u>

<p>meeting during discussion of such matter. The chairman shall appoint a vote's counter provided that the general assembly shall approve such appointment.</p>	<p>Meeting, whoever that is, the General Meeting must then select among the shareholders someone who will chair the meeting during the discussion of such matter. The chairman of the General Meeting shall appoint a votes counter provided that such appointment is approved by the General Meeting.</p>
---	--

Article (48)
Method of Voting at the General Meeting

<p>The chairman of the General Meeting shall set the method of voting, unless the General Meeting determines specific method for voting. If the matter concerns election, removal, accountability or appointment in the cases allowed by Article (21) herein, then secret accumulative voting shall be used.</p>	<p>The chairman of the General Meeting shall set the method of voting, unless the General Meeting determines specific method for voting. The shareholders may vote electronically in accordance with the conditions and requirements set forth in the Law, its regulating decisions, and the Governance Guide. If the matter concerns election, removal, accountability or appointment in the cases allowed by Article (21) herein, then secret accumulative voting shall be used.</p>
--	---

Article (50)
Adopting Special Resolutions

<p>The General Meeting shall issue a Special Resolution in the following cases:</p>	<p>The General Meeting shall, through a Special Resolution, decide the following and as required as per the Governance guide :</p>
---	---

Article (51) (b) (2)
Adding an item to the Agenda of the General Meeting

<p>51.b.2 a further item in the agenda of the General Meeting added in accordance with regulations of SCA based on a request submitted by SCA or a number of shareholders representing at least (10%) of the capital of the Company. The chairman of the General Meeting shall incorporate the additional item to the agenda before commencing discussion of the agenda or presenting</p>	<p>51.b.2. a further item in the agenda of the General Meeting added in accordance with regulations of SCA based on a request submitted by SCA or a number of shareholders representing at least five percent (5%) of the capital of the Company. The chairman of the General Meeting shall incorporate the additional item to the agenda before commencing discussion of the agenda</p>
---	---

<p>the issue before the General Meeting for it to decide whether to add the said item or not.</p>	<p>or presenting the issue before the General Meeting for it to decide whether to add the said item or not.</p>
<p><u>Article (52) (b)</u> <u>Appointment of the Auditor</u></p>	
<p>52.b The auditor shall be appointed for one renewable year. He shall audit the accounts of the Company for the year he has been appointed for provided that his period shall not be renewed for more than three consecutive years.</p>	<p>52.b The auditor shall be appointed for one renewable year. He shall audit the accounts of the Company for the year he has been appointed for provided that his period shall not be renewed for more than six (6) consecutive years and provided further that the partner responsible for the auditing shall be changed at the end of three (3) financial years.</p>
<p><u>Article (65)</u> <u>Company’s Losses of More than half of the Capital</u></p>	
<p>If the Company’s losses amount to half of the capital of the Company, the Board of Directors shall, within 30 days from the date of disclosing to SCA of the periodic or annual financial statements, invite for a General Meeting to be convened for taking a Special Resolution dissolving the Company prematurely or resolving continuation of the Company.</p>	<p>If the Company’s cumulative losses amount to half of the capital of the Company, the Board of Directors shall, within 30 days from the date of disclosing to SCA of the periodic or annual financial statements, invite for a General Meeting to be convened for taking a Special Resolution dissolving the Company prematurely or resolving continuation of the Company.</p>
<p><u>Article (68)</u> <u>Governance Guide</u></p>	
<p>The Company shall be subject to the provisions of the Governance Rules and Corporate Discipline Standards and the executive resolutions of the Commercial Companies Law, which constitute an integral and complementary part of the Articles of Association of the Company.</p>	<p>The Company shall be subject to the provisions of the Governance Guide and Corporate Discipline Standards and the executive resolutions of the Commercial Companies Law, which constitute an integral and complementary part of the Articles of Association of the Company.</p>